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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 27 września 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

2. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

3. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

4. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

5. Dyrektorzy i Prezesi jednostek, 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 27 września 2021 roku o godz. 1300 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 9 głosach za. 

Protokoły z II części poprzedniego posiedzenia komisji zostały przyjęte bez uwag  

przy 10 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-

Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawkami – za opinią pozytywną 

głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach  

wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2021-2032. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-

Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawkami – za opinią pozytywną 

głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach  

wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych Gminy Miasto Świnoujście.  

 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu 

socjalnego lokalu poza listą osób oczekujących na zawarcie umowy najmu takiego lokalu.  

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Obsługi 

Inwestorów. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji mieszkaniowej przy ul. Modrzejewskiej 22 w Świnoujściu, na działkach  

nr: 228/4, 215/4, 274/4 w obrębie 0012 Warszów. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury.  

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 6 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Naczelnika Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej.  

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 glosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

obiektowi sportowemu. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Krzysztof Bagiński.  

Radna Joanna Agatowska zaproponowała, aby w uzasadnieniu projektu uchwały dopisać 

informację o tym, że Pan Jerzy Porębski otrzymał tytuł Honorowego Obywatela Miasta 

Świnoujście (propozycja została przyjęta w formie autopoprawki).  

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką w uzasadnieniu – za opinią 

pozytywną głosowało 11 członków Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

nie było. 

 

Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie nawiązania współpracy 

partnerskiej między Gminą Miasto Świnoujście (Rzeczpospolita Polska) a Gminą 

Truskawiec (Ukraina).  

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta.  
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Radna Joanna Agatowska zaproponowała, aby rozszerzyć uzasadnienie do projektu uchwały 

o informację o Gminie uzdrowiskowej Truskawiec (propozycja została przyjęta w formie 

autopoprawki). 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 8 członków Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie  

wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 11 – TBS Lokum sp. z o.o. – bieżące informacje i plany (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informacje przedstawiła Prezes TBS Lokum Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 12 – Wolne wnioski.  

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 13 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 27 września 2021 roku o godz. 1747. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


